
How to get Appointed with NLG/LSW

 如何和国家人寿签约（请细读）

Stop! Do not go any further until you have been issued an Agent license and you 

have the E&O certificate in hands. 
THESE TWO ITES ARE ANDATORY TO HAVE AT APPLICATION FOR APPOINTENT. 

Copy or type the link below into your web browser. 将以下链接复制或键入到 Web 浏览器中。

https://pangea.geninfo.com/NationalLifeGroup/Apply/ 

Follow the instructions exactly as written.  Click on the New User button. 单击“New User”按钮 。



Select the LOA application type and click on the begin button at the bottom. 选择 LOA 申请类型，然后单击开始按钮。

Complete your Login Account information and click on the next button to begin your online application. 

完成您的帐户信息，然后单击Next按钮开始您的在线申请。



The Agency number is 6PK.   公司总代理商编号为 6PK。

Regional Recruiter always set as company rep Wen,Cynthia.  Type Wen slowly it will match Wen,Cynthia automatically.

公司招聘代表都统一用Wen,Cynthia。 慢慢键入Wen，就会自动匹配名字。

The Inviter email is: contracting@pom365.com 。 邀请电子邮件请用公司的： contracting@pom365.com
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Please ensure to use Legal Name as it appears on your resident agent license.

The MGA phone number is 408-692-5528.   MGA 电话号码请用公司电话： 408 692 5528

Complete the rest of the online application and submit at the end. 



The NLG required AML (Anti-Money Laundering) Training is now integrated into the appointment application.  You will 

read the AML information and sign the statement of understanding before you can submit your application.  This 

training does not generate a certificate and cannot be used to satisfy other carriers AML requirements.  NLG will prompt 

you to refresh this training every two years to remain compliant. 

Remember to complete any State annuity training and the NLG Annuity Product Training required PRIOR to soliciting 

annuity business.  Training details are provided in this packet. 

Within 10-15 business days you will receive an email from NLG regarding the status of your appointment.  You will be 

issued a permanent agent code and NLG website access. 

If you experience technical difficulties using the Pangea website call Life Agent Services at NLG for assistance at 

1-800-906-3310 ext. 6765.

NLG 要求 AML（反洗钱）培训现已纳入Appointment申请。 您需要阅读 AML 信息并在线签字，然后才能提交
Appointment申请。 此培训不生成证书，不能用于满足其他保险公司的 AML 要求。 NLG 将提示您每两年更新
一次此培训以保持合规。
请记住，在做年金业务之前，请完成你所在州年金培训和 NLG 年金产品培训。 培训详细信息见下页。 
在提交申请 10-15 个工作日内，您将收到一封来自 NLG 的电子邮件， 您将获得签约代理人代码和 NLG 网站访
问权限。
如果您在以上过程中，使用 Pangea 网站，遇到任何技术困难，请致电 NLG 的支持服务，拨打 1-800-906-3310 
分机号码 6765 寻求帮助。
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NLG has now integrated its annuity product training into the online appointment application for new agents.  For existing agents, annuity product training will be available on the NLG Agent Portal as pictured above.  Annuity product training will no longer be completed through RegEd.  If you have any questions regarding the Annuity Product Training please call Life Agent Services 800-906-3310 ext. 6765 to speak with a representative.

NLG 现已将其年金产品培训集成到在线appointment申请中。 对于已经签约的经纪人，年金产品培训将在 NLG 网站上提供，如上图所示。 NLG年金产品培训将不再通过第三方RegEd完成。 如果您
对年金产品培训有任何疑问，请致电Life Agent 服务 800-906-3310 分机 6765 询问NLG服务人员。
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https://www.nationallife.com/docs/digital/ob/ekitind/index.html
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